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Finančná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice:  14. 02. 2022 

Číslo:  3655/2021/OF-6589 

Vybavuje: Ing. Martin Sokol 

tajomník komisie 

email: martin.sokol@vucke.sk 

telefón: 055/7268 158 

   

 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 28. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 11. 02. 2022 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, 

zasadacia miestnosť č. 310 (2. poschodie) 

 

PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Majetkové veci:  

a) Zámena pozemkov medzi Košickým samosprávnym krajom a mestom Spišská Nová 

Ves  

b) Prevod vlastníctva pozemkov v Rozhanovciach pre Národnú diaľničnú spoločnosť, a.s.  

c) Partnerstvo Košického samosprávneho kraja a Druživy o.z. v projekte  „SINZEM“  

d) Informácia k možnosti čerpania finančných prostriedkov z Plánu obnovy a odolnosti 

pre nemocnice v Spišskej Novej Vsi, Michalovciach, Rožňave a Trebišove 

3. Aktualizácia uznesenia číslo 626/2021 Spolufinancovanie projektu: „Cyklistická cestička 

Zalužice – Lúčky (Zemplínska cyklomagistrála)“ 

4. Aktualizácia uznesenia číslo 625/2021 Spolufinancovanie projektu: „Margecany – 

komunikácia pre cyklistov a peších“, zrušenie uznesenia  číslo 627/2021 Spolufinancovanie 

projektu: „Cyklo-webový portál Košického kraja“  

5. Spolufinancovanie projektu s názvom Moderné technológie II. 

6. Spolufinancovanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na prípravu projektov 

iniciatívy Catching-up regions  

7. Návrh Finančnej komisie na člena a predsedu Výboru pre audit 

8. Rôzne  

9. Záver 
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K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie:  Predseda komisie Ing. František Petro (ďalej aj „predseda“) privítal prítomných 

členov komisie a zástupcov Úradu KSK. Z celkového počtu 24 členov komisie je prítomných 

20 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná.  

Svoju neúčasť na 24. rokovaní komisie ospravedlnili: Ing. Róbert Puci, Ing. Dušan Jakubišin, 

Ing. Dušan Tomaško, MBA a Edita Rudinská 

 

Predseda upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam.  

 

Diskusia:  

Dodatočne sú zaradené dva body na prerokovanie v komisii.   

2. e) Aktualizácia združenia finančných prostriedkov na opravu časti cestného úseku v k. ú. 

Košická Polianka a zmena uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

č. 612/2021 

2. f)  Nájom športových zariadení pre YOUNG ANGELS ACADEMY, o.z. a Florbalový klub 

FLORKO Košice 

 

Záver: Predseda komisie požiadal členov komisie hlasovať o pozmenenom programe 

rokovania.  

 

Uznesenie č. 1/2022 
Komisia schvaľuje doplnený program 28. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 20  

Za: 19                                          Proti: 0                                  Zdržal sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Návrh bol  schválený. 

 

K bodu č. 2 

Majetkové veci:  

a) Zámena pozemkov medzi Košickým samosprávnym krajom a mestom Spišská Nová 

Ves  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, právnik odboru správy majetku.  

 

Diskusia: K predostretému materiálu neboli žiadne pripomienky.  

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 2/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 20 

Za: 17                                         Proti: 0                                   Zdržal sa: 0 
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Nehlasovali: 3 

Návrh bol schválený. 

 

b) Prevod vlastníctva pozemkov v Rozhanovciach pre Národnú diaľničnú spoločnosť, a.s.  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, právnik odboru správy majetku  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Petro. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 3/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 20 

Za: 17                                       Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 

Nehlasovali: 3 

Návrh bol schválený. 

 

c)  Partnerstvo Košického samosprávneho kraja a Druživy o.z. v projekte  „SINZEM“  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovali Ing. Róbert Gima, poverený riadením odboru správy majetku  

A JUDr. Ľubica Palková, právnik odboru správy majetku  

 

Diskusia: Ing. Balász sa informoval, či sa pozemky nachádzajú v areáli nemocnice. JUDr. 

Palková uviedla, že sú v areáli Jasanima, ale ovce budú autom prevážať na pozemky mesta 

Rožňava, ktoré je potrebné spásať. V areáli budú len ustajnené. Ing. Balász podotkol, že 

projektový zámer je jedná vec a fakt, že je to v blízkosti nemocnice druhá a budú chodiť cez 

spoločný vchod a rušiť pacientov. Do diskusie sa zapojil ešte Ing. Róbert Gima.  

 

Záver: Predseda komisie ukončil rozpravu a dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 4/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 18 

Za: 13                                         Proti: 2                                   Zdržal sa: 3  

Návrh bol schválený. 

 

d) Informácia k možnosti čerpania finančných prostriedkov z Plánu obnovy a odolnosti 

pre nemocnice v Spišskej Novej Vsi, Michalovciach, Rožňave a Trebišove 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Róbert Gima, poverený riadením odboru správy majetku 

a JUDr. Ľubica Palková, právnik odboru správy majetku  
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Diskusia: Za Svet zdravia a.s. boli online prítomní: generálny riaditeľ MUDr, Radoslav Čuha 

MBA, MPH, Ing. Miriama Letovanec a MUDr. Igor Pramuk. Do diskusie sa zapojil pán Rečka 

s otázkou, kto bude žiadateľom ak KSK je vlastníkom. Pani Letovanec uviedla, že Ministerstvo 

zdravotníctva ešte nezadefinovalo, kto môže byť žiadateľom, ale predpokladá sa, že 

poskytovateľ zdravotnej starostlivosti.  

 

Záver: Predseda komisie ukončil rozpravu a dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

Uznesenie č. 5/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 18 

Za: 17                                          Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 

Nehlasovali: 1  

Návrh bol schválený. 

 

e) Aktualizácia združenia finančných prostriedkov na opravu časti cestného úseku v k. ú. 

Košická Polianka a zmena uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja      

č. 612/2021 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, právnik odboru správy majetku.  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Balász s otázkou na hlavného kontrolóra, či je možná 

investícia KSK do cudzieho majetku. Ing. Hudák odpovedal, že v zmysle zákona je to možné.  

Ing. Dulina sa zaujímal, či je most na danej ceste v poriadku. Ing. Gima uviedol, že Odbor 

dopravy tvrdí, že je v poriadku. Ing. Poláček informoval, že z dôvodu uceleného riešenia 

obchádzky pribrali do projektu aj starostku obce Košická Polianka, aby sa opravil aj krátky 

úsek vo vlastníctve obce. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 6/2022  
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 19 

Za: 18                                         Proti: 0                                   Zdržal sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Návrh bol schválený. 

 

f) Nájom športových zariadení pre YOUNG ANGELS ACADEMY, o.z. a Florbalový klub 

FLORKO Košice 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Marián Horenský, PhD., referent pre šport z odboru 

školstva. 

 

Diskusia: Ing. Poláček informoval, že mesto spúšta rekonstrukciu Angels arény, ktorá ma trvať 

18 mesiacov a basketbal sa presunie so Šace, čo sa podarilo vďaka spolupráci kraja a mesta. 
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Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 7/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 19 

Za: 18                                          Proti: 0                                    Zdržal sa: 0  

Nehlasovali: 1 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Aktualizácia uznesenia číslo 626/2021 Spolufinancovanie projektu: „Cyklistická cestička 

Zalužice – Lúčky (Zemplínska cyklomagistrála)“    

      

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Barbora Kováčová - poverená riadením referátu 

regionálneho rozvoja a plánovania 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať  o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 8/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní: 19 

Za: 17                                           Proti: 0                                  Zdržal sa: 0 

Nehlasovali: 2 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4 

Aktualizácia uznesenia číslo 625/2021 Spolufinancovanie projektu: „Margecany – 

komunikácia pre cyklistov a peších“, zrušenie uznesenia  číslo 627/2021 

Spolufinancovanie projektu: „Cyklo-webový portál Košického kraja“     

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Barbora Kováčová - poverená riadením referátu 

regionálneho rozvoja a plánovania 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať  o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 9/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 
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Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 19  

Za: 19                                         Proti: 0                                   Zdržal sa:  0  

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 5 

Spolufinancovanie projektu s názvom Moderné technológie II. 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval: 

Ing. Peter Harčarik - vedúci odboru projektov a investícií 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 10/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 10 

Prítomní: 20 

Za: 18                                           Proti: 0                                   Zdržal sa: 0 

Nehlasovali: 2   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6 

Spolufinancovanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na prípravu projektov 

iniciatívy Catching-up regions  

 

Vyjadrenie:   Materiál prezentoval Ing. Peter Harčarik - vedúci odboru projektov a investícií 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať  o návrhoch na uznesenia en bloc. 

 

Uznesenie č. 11/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predložených  

návrhov na uznesenie č. 1 až 8. 

 

Hlasovanie č. 11 

Prítomní: 20 

Za: 20                                          Proti: 0                                   Zdržal sa:  0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7    

Návrh Finančnej komisie na člena a predsedu Výboru pre audit 
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Vyjadrenie:   Predseda komisie požiadal členov, aby predložili svoje návrhy na člena Výboru 

pre audit a následne z jeho členov predložili návrh na predsedu Výboru pre audit. Aktuálnymi 

členmi Výboru pre audit sú: 

- Ing. Richard Dlhý 

- JUDr. Ing. Peter Huba, PhD. 

- Ing. Emil Kočiš, PhD. 

- Ing. Jozef Sokologorský 

 

Diskusia: Ing. Ďurovčík navrhol ako člena Výboru pre audit Michala Rečku. Ing. Kočiš 

navrhol ako predsedu súčasného člena - JUDr. Ing. Petra Hubu, PhD. 

 

Záver: Predseda komisie ukončil rozpravu a dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 12/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu schváliť nového člena Výboru pre audit Michala Rečku 

a nového predsedu Výboru pre audit JUDr. Ing. Petra Hubu, PhD. 

 

 

Hlasovanie č. 12 za člena Výboru pre audit KSK- Michal Rečka 

Prítomní: 20 

Za: 17                                        Proti: 0                                    Zdržal sa: 1  

Nehlasovali: 2  

Návrh bol schválený. 

 

 

Hlasovanie č. 13 za predsedu Výboru pre audit KSK JUDr. Ing. Peter Huba, PhD. 

Prítomní: 20 

Za: 17                                        Proti: 0                                    Zdržal sa: 1   

Nehlasovali: 2 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 8 

Rôzne 

 

Diskusia: K danému bodu neboli žiadne návrhy na diskusiu. 

 

K bodu č. 9 

Záver                                             

                                            

Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakoval 

prítomným za účasť. 

 

 

.....................................................     ..................................................... 

    Ing. Martin Sokol               Ing. František Petro 

 tajomník komisie                 predseda komisie 


